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内容概要

《大学一年级英语语音练习手册》（配MP3)由北京外国语大学英语系副教授张冠林编写，目的在于帮
助大学一年级英语专业学生提高英语语音水平，使其发音更准确，更规范。
《大学一年级英语语音练习手册》（配MP3)总结了多年来的教学经验，针对学生在学习英语语音中的
两大问题（即音素和语调），编写了丰富的练习材料，尤其是音素方面的材料，包括音词，词组，短
句，小诗和儿歌等。
语调方面的练习材料也选编了一些日常生活用语。
针对大学生喜欢唱歌，唱歌有助于学习英语语音并能提高学习兴趣，活跃气氛等特点，特在本书附录
中选了一些北京外国语大学英语系一年级学生学过并喜爱的歌曲，供学唱。

　　本书的练习均有录音，以英国音为主。

　　《大学一年级英语语音练习手册》（配MP3)对非英语专业的学生及自学者也是一本有用的参考书
。
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章节摘录

　　Such a feelings coming over me　　There is wonder in most everything I see　　Not a cloud in the sky，
got the sun in my eyes　　And I wont be surprised if its a dream　　Everything I want the world to be　　Is now
coming true especially for me　　And the reason is clear　　Its because youre here　　Youre the nearest thing
to heaven that Ive seen　　（Chorus） Im on the top of the world looking down on creation and the　　only
explanation I can find is the love that Ive found ever　　since youve been around. Your loves put me at the top of
　　the world.　　Something in the wind has learned my name　　And its telling me that things are not the
same　　In the leaves on the trees and the touch of the breeze　　Theres a pleasing sense of happiness for me　
　There is only one wish on my mind　　When this days through I hope that I will find　　That tomorrow will
be just the same for you and me　　All I need will be mine if you are here.　　（Chorus）
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